
Valtuustoaloite ulkotekojään rakentamisesta 
Talvi 2021 on osoittanut, että talviliikuntapaikoille on kysyntää. Sipoossa on lumisina pakkastalvina 
erinomaiset hiihto- että luistelumahdollisuudet. Leutoina talvina luistelu jää vähäiseksi, koska 
Sipoossa ei ole tekojäätä. Jäähalli on pääosin seuratoiminnan käytössä, joten vapaa-ajan 
harrasteluistelu ja höntsäkiekko ovat pitkälti ulkojäiden varassa. 
Viime vuosien leutoina talvina aika, jolloin Sipoon luonnonjäät ovat olleet koulujen ja vapaa-ajan 
harrastamisen käytettävissä, on ollut lyhyt tai jopa olematon. Tämä on rajoittanut erityisesti lasten 
ja nuorten luistelumahdollisuuksia. Luistelutaidon oppiminen heikkenee. 
Useissa lähikunnissa luistelumahdollisuuksia on parannettu ulkotekojään avulla. 
Jääkiekkokaukalon kokoluokkaa olevan ulkotekojään kustannukset ovat noin 700 000–1 000 000 
euroa. Luontevin sijainti Sipoon ulkotekojäälle olisi Söderkullan urheilupuistossa, koska jäähalli 
sijaitsee Nikkilässä. 
Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Sipoon investointiohjelmaan sisällytetään 
ulkotekojään rakentaminen. Ulkotekojään suunnittelu tulee aloittaa mahdollisimman pian. 
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